
Muut kokouksessa esille tulevat asiat 
 
TARK § 96 Muut kokouksessa esille tulevat asiat: 
 

Seuraava kokous 8.2.2024 klo 13.00. 
 
Tarkastuslautakunta osallistui FCG:n tarkastuslautakuntien 
webinaarina toteutettuun koulutuspäivään 23.11. 
Keskusteltiin koulutuksen sisällöstä. Todettiin, että koulutus oli ollut 
kattava ja hyvä. 

 
Puheenjohtaja lupasi selvittää seuraavia asioita: 
 
Hallintojohtajalta kysyttävää: 
 
Onko kunnan strategiasta saatavissa laajempi versio kuin se 
luottamushenkilöille jaettu lyhyen kaavan mukainen asiakirja? 
 
Kuinka usein ja miten tehdään kunnassa henkilöstökyselyt? Millä 
tavalla ne kysytään? Lähetetäänkö kysely kaikille vaiko otantana? 
 
Voisiko tarkastuslautakunta ja kunnan Hepo-ryhmä pitää yhteisen 
palaverin? Tavoitteena olisi saada käsitys kunnan henkilöstöasioista 
mahdollisimman suoralla palautteella. 
 
Millainen on tällä hetkellä henkilöstön saatavuus? Mikä on 
henkilöstön pysyvyys ja miten se aiotaan turvata jatkossa? 
 
HYTE-koordinaattori Hanna-Stiina piikivi: 
HYTE-kertomus on erinomainen, mutta tarkastuslautakunnalla olisi 
halu saada keskustella HYTE-koordinaattori Hanna-Stiina Piikiven 
kanssa. 
Voidaanko henkilöstön hyvinvointia parantaa, jotta sen pysyvyys ja 
kunnan kilpailukyky siltä osin turvattaisiin? 
 

 ________ 


